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Powraca temat z 2014 roku - rewitalizacji cieszyńskiego rynku. Kiedy znikną parasolki, a
pojawi się podświetlenie budynków? Na razie nie wiadomo. Do lipca br. ma być
sporządzony projekt budowlany.

Temat rewitalizacji rynku ciągnie się od niemal dwóch lat. W 2014 roku były burmistrz miasta, Mieczysław Szczurek
ogłosił konsultacje społeczne w sprawie nowego wyglądu centrum miasta – Pisaliśmy: Burmistrz pyta o
rewitalizację  Pół roku później pojawiła się wstępna wizualizacja, która zakładała m.in. likwidacje przysłaniających
kamienice parasoli i postawienie na ich miejsce jednolitego zadaszenia, modułowe ogródki, nowe podświetlenie,
więcej zieleni itd. Pisaliśmy: Jaki będzie cieszyński rynek?

Do sprawy powrócił ostatnio Radny Marek Szczypka, który pytał w interpelacji burmistrza, m.in. o planowany
termin i zakres rozpoczęcia prac. Okazuje się, że do lipca ma być zrobiony projekt budowlany w tym zakresie: -
Środki w tegorocznym budżecie w wysokości 150 000 zł przeznaczone mają być na opracowanie projektu
budowalnego. Zgodnie z harmonogramem wydatków budżetowych środki te mogą być wykorzystane do
lipca 2016. Po wykonaniu dokumentacji zostanie opracowany harmonogram realizacji zadania. Podobnie
jak na etapie opracowywania koncepcji, po wykonaniu dokumentacji zostanie ona zaprezentowana
Radzie Miejskiej – odpowiedział Burmistrz, Ryszard Macura.
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